
Byggherre Felles

F Intensiv, postoperativ og sammedagsmottak - NR

Forskningsparken

Dato/tid: Lokasjon:

20.09.2023 12:30

Ansvarlig Klassifiseringskode

Ralf Kristensen

Beskrivelse Neste møte i serien

Møte 2, pulje 1 medvirkning funksjonsprosjektet

Deltagere (avhuket = tilstede)

Lilja Therese Thomassen Bø, OSLO
UNIVERSITETSSYKEHUS HF

Ralf Kristensen, HELSE SØR-ØST RHF

Thea Ekren Koren, HELSE SØR-ØST RHF Elisabeth Sogstad Grannes, HELSE SØR-ØST RHF

Kent Roger Bjørklund, Martin Lieungh,

Thomas Pryssing, HELSE SØR-ØST RHF

Agenda

001 Agenda

- Velkommen – presentasjon av deltakere i møtet v/fagkoordinator
 - Hensikt med møtet/ Siden sist
- Tilbakemeldinger fra MVG på flyt
- Oppsummering
- Veien videre
- Eventuelt

002 Deltagere

Se vedlagt fil for deltagere i møtet.

Gruppeleder var forhindret i å delta på dagens møte. Møtet ble derfor
ledet av fagkoordinator fra Nye OUS.

003 Hensikten med møtet/ Siden sist

Møte 2 i funksjonsprosjektet handler om flyt, dvs. medvirkningsgruppen
skal verifisere plassering av rom innen funksjonsområdet mht. flyt
(varer, personer, pasienter).
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004 Tilbakemeldinger fra medvirkningsgruppen på flyt

Generelle flyt samt spesifikke flyt for Intensiv/PO/Sammedagsmottak
på Nye Rikshospitalet ble gjennomgått Medvirkningsgruppen (MVG)
hadde følgende bemerkninger:

26.09.2023 08:59:23

Generelle flyt ble kort gjennomgått. Det var følgende bemerkninger fra
MVG
- I forhold til pasienter til eksempelvis Operasjon som passerer forbi
intensivområdet bør det - via bl.a. soneplaner og plassering av dører -
sikres at det primært er den "rolige" østre pasientkorridor som
anvendes. HSØ-PO bemerker at begge korridor med øst har samme
bredde, dvs dette kan håndteres. PG tar dette innspill med videre i
prosessen.

I relasjon til generelle flyt bemerker HSØ-PO at det arbeides med å
etablere en supplerende avfallshåndtering i den syd-østlige delen av
J4. Dette vedrører alle plan i J-bygget.

MVG bemerker at det fortsatt bør arbeides med utfroming av rom for
pårørende på bl.a. intensiv. HSØ_PO bemerker at man jobber med de
innspill som gruppen gav i forbindelse med medvirkningsmøte F1 og
dette forventes drøftet igjen i forbindelse med møte F3.

 01 nov 2023

17.09.2023 12:48:22

Plassering av legemiddelnisjer på Intensiv ble drøftet. Forutsatt at
farmasitun er døgnbemannet og at det er tilkomst for ansatte i
farmasitun på plan 4 er plassering OK. Såfremt dette ikke er tilfellet bør
legemiddelnisjer flyttes til plassering lengre mot vest, dvs. lengre inn i
lamellene. HSØ-PO undersøker forutsetninger for tilkomst og
åpningstider for Farmasitun i plan 4

Thomas Pryssing 01
nov 2023

17.09.2023 12:48:02

Bemerkninger fra MVG til sammenheng mellom RH og NRH (med
utgangspunkt i materiale utsendt ifm medvirkningsmøte D3): Det er
etablert mulighet for passasje for pasient fra den vestlige delen av
lamell J1 til eksisterende E-bygg. MVG bemerker at det i tillegg bør
sikres at det er fri passasje i E-bygget for eksempelvis de pasienter
som skal fra intensiv i J-bygg til Thorax/hjerteområdet i eksisterende
RH. I det dette vedrører eksisterende RH avtales det at Nye OUS
undersøker hvordan dette innspill tas med i den videre prosess.

Lilja Therese
Thomassen Bø 28

sep 2023

29.09.2023 08:46:17

MVG er fornøyd med passasjen gjennom E-bygget, men de
ønsker å forsikre seg om at det ikke blir noen endringer i denne
passasjen under rokadeprosjektet. Nye OUS følger opp dette
internt. (Lilja Therese Thomassen Bø)

17.09.2023 12:47:02

Med utgangspunkt i et innspill fra MVG for Føde drøftet MVG for
intensiv/PO/Sammedagsmottak hvorvidt pasienter til elektiv sectio bør
via Sammedagsmottak.
Innlednings gjennomgikk HSØ-PO det overordnet flyt for pasienter til
Sammedagsmottak samt gjennomgikk plassering av bl.a. omkledning
for pårørende til eksempelvis sectiopasienter. MVG bemerker at det
som utgangspunkt vurderes at pasienter til elektiv sectio ikke bør via
sammedagsmottak, men forholde seg til samme flyt som i dag, dvs.
håndteres via Føde-området. HSØ-PO bemerker at dette ikke vedrører
selve utformingen av sammedagsmottak men vedrører OUS´
driftsmodell. Nye OUS må avklare hvor denne type pasienter bør

Lilja Therese
Thomassen Bø 28

sep 2023
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håndteres.
29.09.2023 08:52:38

Det er ikke avklart hvilke pasientgrupper som skal via SDI, og
dette er ikke en avgjørelse som får bygningsmessige
konsekvenser. Nye OUS mener derfor at dette må vurderes på
et senere tidspunkt. (Lilja Therese Thomassen Bø)

17.09.2023 12:46:25

Flyt for blodprodukter ble kort drøftet av MVG. MVG vurderer at det er
behov for små kjøleskap for oppbevaring av blod på Intensiv og
potensielt PO. Nye OUS fremsender en samlet skriftlig tilbakemelding
ang. dette flyt til HSØ-PO.

Lilja Therese
Thomassen Bø 28

sep 2023

29.09.2023 08:53:10

MVG mener det er behov for små kjøleskap for oppbevaring av
blod på intensiv, men ikke på PO. MVG kommer med ytterligere
tilbakemelding på flyt av blodprøver/andre prøver/blodprodukter
i møte 3 hvis dette er aktuelt. (Lilja Therese Thomassen Bø)

17.09.2023 12:45:18

MVG bemerker at Oppholdsrom/Lekerom ikke bør plasseres ved siden
av pauserom for personale. PG ser på muligheter for å flytte rommet.

 01 nov 2023

17.09.2023 12:44:35

MVG bemerker at det er viktig at den skisserte sydlige tilkomst til PO
fra Sammedagsmottak fastholdes med henblikk på synergi mellom de
to områdene. Nåværende utforming fastholdes.

 01 nov 2023

17.09.2023 12:44:06

Pauserom i intensivområdet i plan 3 er pr. nå plassert mørkt. MVG
bemerker at dette ikke er en akseptabel løsning. HSØ-PO og PG
undersøker muligheter for enten å omplasserer rommet eller å
tilveiebringe dagslys til rommet.

Thomas Pryssing 01
nov 2023

17.09.2023 12:43:25

MVG bemerker at man vurderer det som utfordrende at risikoavfall
prinsipielt skal mellomlagres før det transporteres til avfallssentral i
VDS. HSØ-PO noterer dette og tar dette innspill med videre i
prosessen

 01 nov 2023

005 Oppsummering

Det var følgende aksjonspunkter til videre bearbeiding i forbindelse
med dagens møte 
- Mulighet for fri passage for pasienter til OP i eksisterende RH
undersøkes
- Flyt for pasienter til elektiv section (dvs. via eller ikke via
sammedagsmottak) avklares
- Ønsker flyt for blodprodukter beskrives i forbindelse med
tilbakemelding
- Plassering av oppholdsrom/lekerom tilpasses
- Plassering og utforming ift dagslys for pauserom i plan 3 avklares
- Avklaring av pasientløfter på intensiv 

006 Veien videre

Neste møte i MVG er den d. 22.11.2023. Fokus for dette møtet vil være
de resterende unike rom som ikke ble gjennomgått i forbindelse med
møte 1 i MVG.

007 Eventuelt
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Hovedverneombud bemerker, at rekruttering av helsefaglig personell
blir en av de største utfordringene for OUS i de kommende år. Det er
derfor viktigt å sikre et godt arbeidsmiljø - eksempelvis via en
hensiktsmessig størrelse og plassering av pauserom, indbytende
arbeidsmiljø i form av bl.a. lyse lokaler, tilgang til velferdsarealer mm.

Representant for HMS bemerker at det for Intensiv på NSA ble drøftet
mulighet for fastmontert pasientløfter i alle rom på intensiv. Nye OUS
og HSØ-PO bemerker at dette er fravalgt i standardrommet. Såfremt
dette ønskes endret bør dette håndteres som en
programavklaringssak.

26.09.2023 16:55:24

Representant for HMS bemerker at det for Intensiv på NSA ble drøftet
mulighet for fastmontert pasientløfter i alle rom på intensiv. Nye OUS
og HSØ-PO bemerker at dette er fravalgt i standardrommet. Såfremt
dette ønskes endret bør dette håndteres som en
programavklaringssak.

Lilja Therese
Thomassen Bø

29.09.2023 08:50:55

Nye OUS mener at det er mest hensiktsmessig med mobile
pasientløftere, og kommer derfor ikke til å håndtere dette videre
som en programavklaringssak. (Lilja Therese Thomassen Bø)

008 Tilbakemelding fra OUS
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